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FÖRSAMLINGSRÅDET Sammanträdesdatum §§ 22-32 

I ÖNSTA FÖRSAMLING       2024-05-14 
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Plats och tid  Önsta gryta kyrka, Mariasalen kl.17:30-20:00 
Närvarande ledamöter Ann-Sofie Berglund (ordf.), Yngve Anderberg, Elisabeth 

Granberg (vice ordf.), Charlotta Numan (sekr.), Ann-Marie 

Nyström, Per-Åke Olofsson, Arne Sellberg & Anette 

Lindström 

 
Närvarande ersättare Kristina Liderfelt Andersson, William Collander  

 

Anmält förhinder: Emma Sehlberg 

Övriga närvarande Pernilla Cramnell, kaplan 

 

 

 §22 
 

Inledning Andakten hålls av Pernilla Cramnell och hon läser dikten 

”Romanska bågar” av Tomas Tranströmer samt ett utdrag ur 

en samlingsvolym som heter ”Alltid älskad” av Kristina Reftel. 

§23 

 

Upprop  Upprop förrättas. 

§24 
 

Val av justerare Församlingsrådet beslutar 

 att utse Kristina Liderfelt Andersson till justeringsperson. 

 

 §25 
Föredragningslista    

 Församlingsrådet beslutar 

 att godkänna föredragningslistan. 

 Föredragningslista 

1. Inledande andakt 

2. Upprop  

3. Val av justerare 

4. Föredragningslista 

5. Föregående protokoll 
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6. Info från ordf.  

a) Kollekter för hösten 

b) Dopträdet 

c) Inventarierna Ann-Marie och Anette 

d) Visitationen 

e) Höstens församlingsråd 

f) Eftermiddag med medarbetarna 

7. Information från kaplan 

 

8. Boken Sju steg kap. 5 

 

9. Övriga frågor 

 

10. Avslut av mötet 
 
 

 §26 
Föregående protokoll     

 Församlingsrådet beslutar 

 att godkänna föregående protokoll. 

 

§27 
 
Information från ordf.  

a) Se bilaga.  

b) Frågan om dopträdet har tagits upp på ett APT och 

personalen har föreslagit att trädet ska följa designen i 

övriga kyrkorummet. Där har bl.a. processionskorset en 

ringform högst upp. Förslaget är därför att trädet omges av 

en ring. Frågan diskuteras vidare och man ombes att bl.a. ta 

in en offert från Skultuna mässingsbruk för tillverkningen 

av trädet. 

c) Anders Lödöen har satt ihop en förteckning av 

inventarierna i Önsta. Det finns en plan att gå igenom 

denna för att se om eventuella luckor finns. Johanna Home 

har haft en utbildning kring inventarievård och Anette 

fotade hennes instruktioner. Tanken är att dessa ska finnas i 

en pärm så alla kyrkvärdar får tillgång till informationen. 

Den 29/5 sker ett förmöte i ÖGK och då ska inventarierna 

vara kontrollerade och eventuella luckor ska ha uppdagats. 
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Processen är rätt komplicerad då det krävs fakta, foto och 

förteckning för alla inventarier i dokumentationen. 

d) Förvisitation kommer ske den 29-30/5 i PO Norr. Norr och 

Väst kommer att visiteras mer än de andra områdena i 

pastoratet. Själva visitationen kommer äga rum 4-10/11. 

Visitationsmässan kommer att ske i Mikaelikyrkan och PO 

Norr och PO Väst ansvarar för den. 

e) Höstens församlingsråd kommer preliminärt ske 17/9, 

29/10 och 10/12 men detta kan komma att ändras efter 

första mötet den 17/9.  

f) Mötet med personalen kommer ske 4/6 kl. 16.00. 

 

 

§28 
 

Info från kaplan Pernilla berättar att 26 konfirmander konfirmerades under 

Kristi himmelfärdshelgen. Ungefär 170 personer deltog vid 

första tillfället och cirka 250 stycken under det andra tillfället. 

Det finns i nuläget fler assistenter än konfirmander i 

församlingen. Patrik, Elin och Pernilla har varit ansvariga för 

konfirmanderna under våren och det har fungerat bra.   

 Sofia Svensson kommer att avtackas vid mässan på söndag 

19/5 efter sina 14 år som kyrkomusiker i församlingen. Det 

framkommer att det har fattats ett beslut om att hennes tjänst 

kommer att utlysas som en organisttjänst vilket 

församlingsrådet finner helt fel. Det behövs ingen organist i 

just Önsta församling. Det finns finare orglar i andra kyrkor i 

pastoratet. Eftersom verksamheten i Önsta dessutom kretsar 

kring barn, ungdomar, körverksamhet och barnfamiljer så är 

behovet av att hitta en kyrkomusiker med denna kompetens 

större än att hitta just en utbildad organist. Församlingsrådet 

uttrycker sin oro kring huruvida detta beslut kan leda till att 

gospelkören Veni Vidi Canti läggs ner efter 30 år. 

Församlingsrådet betonar att det är viktigt att behålla denna 

kör i församlingen. Kören bidrar till en ökning av antalet 

kyrkobesökare, den är etablerad sedan lång tid tillbaka och är 

förknippad med gemenskap, hopp och glädje. 

Församlingsrådet vill ställa det som ett krav att kören ska få en 

ersättare utan fördröjning och att ett beslut om att lägga ner 

kören är respektlöst mot både körens medlemmar men även 

församlingen. 

 Församlingspedagog Elin ska vara föräldraledig från och med 

1/8 och ett år framåt. Amanda Landén från Arboga kommer att 

vikariera för henne. Hon är nyutbildad lärare. 

 Rosa är sjukskriven över sommaren. 

 Janet går upp på 100% från 18/5. 
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§29 
 

Boken sju steg Församlingsrådet diskuterar kapitel 5 Dop och nattvard” ur 

boken ”Sju Steg i kristen tro” med diskussioner om grupper två 

och två.  

 §30 
 

Övriga frågor Yngve tar upp frågan kring när gudstjänsten Gökotta ska hållas 

på Rönnby under Kristi himmelsfärdshelgen. Den hölls kl. 

9.00 på morgonen och fick inte särskilt många besökare. 

Frågan är om det kommer fler besökare om gudstjänsten flyttas 

fram. Tiden ska ses över till nästa år, då ligger dessutom Kristi 

himmelsfärdshelgen senare på året den 29/5.  

  

 William meddelar att han kommer sluta med sina uppdrag i 

församlingen. Församlingsrådet beklagar detta och uttrycker 

tacksamhet gentemot William för hans insatser i rådet.  

  

 Charlotta tar upp frågan kring huruvida församlingen ska fika 

för Fairtrade? Kampanjen pågår nu fram till den 18/5 men 

inget evenemang har skapats i församlingen kring detta. 

 

 §31 

 

Nästa möte Nästa församlingsråd sker i Mariasalen den 17/9 kl. 17.30 med 

fika och mötet börjar kl. 18.00.   

 

  

 §32 

 
Avslut av mötet  

 Ordföranden tackar samtliga närvarande för dagens 

sammanträde och förklarar mötet avslutat. Trevlig sommar! 
 
 
 

Underskrifter: Sekreterare _______________________ 

  Charlotta Numan 

 

  

 Ordförande  _______________________ 

  Ann-Sofie Berglund 

 

 

 Justerare _______________________ 

  Kristina Liderfelt Andersson 


